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Protokół  Nr XLIV/2006 z sesji  Rady Miejskiej w Wołominie 
z  dnia 30 maja 2006 roku

Radnych ogółem    -  21
Radnych obecnych na sesji  - 21

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu..

Stwierdziwszy quorum w dniu 30maja 2006 roku ( na sali  obecnych było 17 radnych –
nieobecni  radni  to: Krzysztof  Kuc,   Andrzej  Lipa,  Marek  Stroczkowski,  Stefan
Perzanowski  ) Przewodniczący  Rady  Miejskiej   w  Wołominie  Zygmunt  Nieznański
otworzył XLIV sesję Rady Miejskiej  o godz. 12.00

Pkt 1  
Wybór sekretarza obrad
                                                         
Na sekretarza obrad został wybrany radny Czesław Sitarz w głosowaniu jawnym za – 16
głosów , przeciw -0, wstrz. - 1 osoba

Pkt 2
Ustalenie porządku obrad

Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Nieznański odczytał porządek obrad przesłany
radnym wraz z zawiadomieniem o terminie sesji. Stanowi on załącznik Nr 2 do niniejszego
protokołu.   

Pkt 3
Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia  27 kwietnia 2006 roku został przyjęty bez uwag w
głosowaniu jawnym za - 17 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Pkt 4

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zygmunt  Nieznański   poinformował,  że  otrzymał
odpowiedź  Burmistrza  na  interpelację  radnego  Krzysztofa  Gawkowskiego  złożoną  na
poprzedniej sesji dotycząca realizacji Strategii Rozwoju Gminy Wołomin. Treść odpowiedzi
została  dostarczona  radnemu  składającemu  interpelację.   Zainteresowani  radni  mogą
zapoznać  sie z nią  w Biurze rady.  (  odpowiedź  stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego
protokołu. 

Radna Henryka Zabik złożyła interpelację dotyczącą protokołu z kontroli przeprowadzonej
przez Urząd Zamówień  Publicznych w sprawie przetargu na wykonanie map do celów
prawnych  oraz  dotycząca  rozstrzygnięcia  nadzorczego  Wojewody  Mazowieckiego  w
sprawie zarządzenia Burmistrza Wołomina  Nr 246/2005. - treść  odczytanej interpelacji
zostanie przekazana Burmistrzowi Wołomina celem przygotowania odpowiedzi i stanowi
załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

                                                     Na sesje przybył radny Marek Stroczkowski  godz. 12.10
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Pkt 5
Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Nieznański przekazał informację o swojej pracy
miedzy sesjami.:
– W  dniu  29  maja  otrzymał  pismo  od  Burmistrza  informujące,  ze  w  związku  z

wystąpieniem Komitetu Miejskiego PiS na kolejna sesje zostanie skierowana uchwała
w sprawie zwolnienia osób bezrobotnych z opłaty za wpis do ewidencji  działalności
gospodarczej.

– Do Biura Rady (  najpierw faksem a później  pocztą  )  Urząd Zamówień  Publicznych
przesłał  protokół  z przeprowadzonej kontroli  przetargu na wykonanie map do celów
prawnych.  Zainteresowani  radni  mogą  zapoznać  się  z  tym  dokumentem w  Biurze
Rady.. Treść stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

– Do Rady Miejskiej i Burmistrza mieszkańcy Wołomina skierowałi list otwarty z prośba o
budowę bezpiecznego przejścia  przez tory łączącego obie strony miasta. - treść listu
stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

– Burmistrz  udzielił  informacji  w  sprawie  Pani   Zuzanny  Getka.   Treść  odczytanej
informacji stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

– Mieszkanka  Pani Barbara zarębska ponownie skierowała pismo do Rady Miejskiej w
którym informuje o braku postępów w działaniach Burmistrza Wołomina mających na
celu usuniecie z nieruchomości gminnej  działalności  Ośrodka Szkolenia Kierowców. -
Treść informacji stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. 

– Otrzymane  pisma w sprawie  Komisji  Rewizyjnej  zostaną  przedstawione  w  punkcie
dotyczącym tej komisji.

– Przewodniczący  przypomniał  radnym,  ze  na  poprzedniej  sesji  była  przedstawiana
sprawa państwa Gawrońskich. Stanowisko miała wypracować Komisja Rewizyjna ale
nie dokonał tego.  Jeżeli sprawa Komisji Rewizyjnej nie wyjaśni sie w dalszej części
obrad  to  Przewodniczący  zaproponuje  przekazanie  tej  sprawy  do  wypracowania
wniosków innej komisji np. Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy. 

– Do Rady Miejskiej wpłynęło pismo Wojewody Mazowieckiego z prośbą o dostarczenie
wyciągu  z  protokołu  i  uzasadnienia  dotyczących  podjętej  przez  Radę  Miejska  w
Wołominie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Pawła Królaka. Komplet
żądanych  dokumentów Przewodniczący wysłał. 

–

                         Na sesje przybył radny Stefan Perzanowski godz. 12.20
Pkt 6                   
Informacje Komisji Rady o pracy między sesjami.

Komisja Finansów Gminnych – Marek Stroczkowski
Na spotkaniu komisja omawiała projekty uchwał kierowane na sesję. 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu – Ryszarda Kurek
Komisja spotkała się  3 razy.  Na pierwsze posiedzenie komisja udała się  do Szkoły w
Duczkach i do Przedszkola. Tematem spotkania było sprawdzenie warunków pobytu dzieci
w Przedszkolu z możliwością przeniesienia do budynku szkolnego. 
Drugie spotkanie odbyło się w Szkole w Czarnej. Tematem spotkania była perspektywa
utworzenia Gimnazjum e Czarnej. Trzecie spotkanie komisji poświęcone było opiniowaniu
projektów uchwał. 
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Komisja Rewizyjna – Henryka Zabik
Komisja przystąpiła do kontroli  przetargu.  Jednak w związku z tym, iż  Burmistrz Jerzy
Mikulski  odmówił udostępnienia dokumentów komisja nie prowadziła swoich prac. 
Komisja Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich – Stefan Perzanowski
Komisja opiniowała projekty uchwał kierowane na sesję. 

Komisja Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia – Roman Waszczuk
Komisja opiniowała projekty uchwał. Omawiano również pismo Pani Zuzanny Getka. Na
posiedzeniu  był  obecny  Kierownik  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  ,  któremu  została
przekazana sprawa.  

Komisja Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska – Roman Waszczuk
Komisja  spotkała  sie  2  razy.  Spotkanie  odbyły  się  w  Majdanie  i  w  Ossowie.    W
spotkaniach uczestniczyli mieszkańcy.  Z dyskusji wyciągnięto wnioski, które zapisane są
w protokołach. 

Komisja Samorządu i Zadań Własnych Gminy – Marek Górski
Komisja  na  posiedzeniu  omawiała  projekty  uchwał  i  zapoznano  się  z  pismem  Rad
Sołeckich wsi Mostówka, Leśniakowizna, Majdan dotyczącym budowy chodnika od ronda
w Majdanie do cmentarza. Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek, pod warunkiem, że
znajda się środki na ten cel. 

Pkt 7
sprawozdanie  z  realizacji  uchwał  Rady Miejhskiej  w Wołominie  przedstawiła Sekretarz
Gminy  Marzena  Roszkowska.  Treść  informacji  stanowi  załącznik  Nr  9  do  niniejszego
protokołu. 

Pkt 8 
Informacje o swojej pracy miedzy sesjami przedstawił Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina

W Urzędzie Miejskim w Wołominie w okresie od 24.01 do 12.04.2006 z przerwą od
28.03  do  31.03.2006  została  przeprowadzona  kontrola  przez  specjalistę  kontroli
państwowej Janusza Rytla z Departamentu Budżetu i Finansów Najwyższej Izby Kontroli.
Przedmiotem  kontroli  było:  “Powiązanie  budżetu  jednostki  samorządu  terytorialnego  z
budżetem państwa w 2005 roku”. Badaniami objęto okres od 01.01.2005 do 31.12.2005.
Zgodnie z wystąpieniem pokontrolnym Najwyższa Izba Kontroli:

• pozytywnie oceniła gospodarowanie dotacjami celowymi z budżetu państwa oraz
odprowadzanie dochodów należnych budżetowi państwa;

• nie  wnosi  uwag  do  wykorzystania  i  rozliczenia  środków  przeznaczonych  na
sfinansowanie zadań  z zakresu administracji  rządowej i  innych zadań  zleconych
ustawami;

• nie  wnosi  uwag  do  sposobu  przekazywania,  przeznaczenia  oraz  nadzoru  nad
wykorzystaniem  dotacji celowych;

• NIK wnosi o pełną realizację zadań kontroli wewnętrznej ujętych w planie kontroli,
obejmującym także zadania finansowane z dotacji budżetowych. 

Z zakresu   łEksploatacji Infrastruktury Gminy:  
1. Ogłoszono przetarg na   wykonywanie tablic z nazwami ulic
2. Zawarto umowę na konserwację urządzeń melioracyjnych na terenie gminy Wołomin.
3. W ramach poprawy przejezdności wykonano nawierzchnie asfaltowe na podbudowie
25cm warstwy tłucznia ulic : Gryczanej oraz ul.Sosnowej 
4. Wykonano przebudowę chodników: 
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- ul.Polna na odcinku od ul.Przyjacielskiej do ul.Sikorskiego 
- ul.1 Maja na odcinku od ul.Prądzyńskiego do ul.Legionów
- ul.Sportowa
5. Wyremontowano przepust pod ul.Łukasiewicza w Wołominie. 
6. Wybudowano oświetlenie uliczne na ul.Kolonia Gródek i Dworska w Wołominie oraz
ul.Rolna w Nowych Lipinach. 
7.  W ramach  realizacji  programu „Czysty  Wołomin”  zorganizowano  w  dn.13.05.2006r.
imprezę  plenerową  „Majówka  w  sortowni”   oraz  przegląd  przedstawień  teatralnych
laureatów konkursu ekologicznego „Jak tropiliśmy dzikie wysypiska?”.
8. W ramach porozumienia ze Starostwem Powiatu Wołomińskiego dot.prac społeczno-
użytecznych wykonywanych przez bezrobotnych bez prawa do zasiłku , w dniach 22.05-
23.05.br uprzątnięto lasy w rejonie Białych Błot.
- do dnia 26.05.2006r. zgłosiło się 31 osób bezrobotnych (pracowało 25 osób)
- 6 osób, które zgłosiły do zakładu ale nie stawiły się do pracy
Z ZAKRESU WYDZIAŁU URBANISTYKI I GOSPODARKI NIERUCHOMOŚCIAMI;

1. Zawarto 2 umowy notarialne w sprawie sprzedaży lokali  mieszkalnych na rzecz
najemców.

2. Rozstrzygnięto  przetargi  na  zbycie  nieruchomości  gminnych  położonych  w
Wołominie na terenie oś. Asnyka, 

3. Nabyto 1 nieruchomość do zasobu gminnego (pod ulicę Tęczową w Wołominie).
4. Zawarto umowy notarialne w sprawie sprzedaży 5 nieruchomości  położonych w

Wołominie przy ul. Gdyńskiej i Błońskiej.
Z  ZAKRESY  DZIAŁAŃ  REFERATU  PLANOWANIA  ROZWOJU  I  POZYSKIWANIA
ŚRODKÓW;

1.  W dniu 13 marca 2006r.  i  24 kwietnia 2006r.  Sejmik Województwa Mazowieckiego
zatwierdził  listy  beneficjentów  którym  przyznał  dotację  w  ramach  Samorządowego
Programu  Rozwoju  Mazowsza,  Gmina  Wołomin  otrzymała  wsparcie  finansowe  na
astępujące projekty:

• Zakup  wyposażenia  dla  trzech  sal  klas  „O”  i  wymiana  okien  w  ZS  w
Duczkach – kwota dotacji – 90 000 zł. 

• Budowa wodociągu we wsi Majdan – kwota dotacji 124 000 zł.
• Budowa ogólnodostępnych boisk sportowych przy zespole szkół w Ossowie

– kwota dotacji 91 000 zł.
2.  Opracowano „Gminny Program Opieki  nad Zabytkami w Gminie Wołomin”,  obecnie
projekt  jest  na  etapie  opiniowanie  przez  Wojewódzkiego  Konserwatora  Zabytków
w Warszawie. 
3.  Opracowano „Projekt  założeń  do planu zaopatrzenia w ciepło, energię  elektryczną  i
paliwa  gazowe  Gminy  Wołomin  na  lata  2006-2013”.  Zgodnie  z  Ustawą  „Prawo
energetyczne” projekt uzyskał już opinię Urzędu Marszałkowskiego, w chwili obecnej jest
opiniowany  przez  Mazowiecki  Urząd  Wojewódzki  oraz  Państwowego  Wojewódzkiego
Inspektora Sanitarnego w Warszawie.
4.   Na posiedzeniu Forum Gospodarczego w dniu 23.05.2006r.  przedstawione zostały
wstępne projekty planowanych przez Burmistrza Wołomina działań  w zakresie rozwoju
przedsiębiorczości  i  innowacyjności  na  terenie  Gminy  Wołomin  w  ramach  realizacji
wyznaczonego  w  strategii  rozwoju  gminy  celu  operacyjnego  pn.  „przedsiębiorczość  i
innowacja – klucz do sukcesu” 

• wstępny  projekt  uchwały  w  sprawie  organizacji  konkursu  o  tytuł  „Lidera
Wołomińskiej Przedsiębiorczości”

•  wstępny  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  wdrożenia  realizacji

5



zadania  pn..  ”Wołomińska  Strefa  Przedsiębiorczości  i  Innowacji”,  pozytywnie
opiniującej  zamiar  utworzenia  Wołomińskiego  Parku  Naukowo-
Technologicznego  w  Wołominie  i  powołania  w  dla  potrzeb  przygotowania
realizacji tego zadania Zespołu Projektowego

•  propozycję  budowy  Mazowieckiej  Platformy  Innowacyjnej  (MPI)  –  serwisu
internetowego  prowadzonego  przez  Urząd  Miejski  w  Wołominie,  jako
potencjalnego  przedmiotu  wniosku  o  dofinansowanie  realizacji  projektu  z
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach działania 2.6 ZPORR (nabór
13-26.06.2006r.).

Z ZAKRESU   ZAMÓWIEŃ PUBLICZNYCH         
I. Ogłoszono 1 postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego powyżej 60 000 euro:

1.„Dostawa dwóch fabrycznie nowych samochodów ciężarowych śmieciarek wraz z
ubezpieczeniem AC+OC+NW ” - (ZPORR) 
2.  „Konserwacja,  uzupełnianie  i  naprawy  tablic  z  nazwami  ulic,  tablic
informacyjnych i urzędowych oraz drogowskazów informacyjnych na terenie gminy
Wołomin” 

II. Postępowania o zamówienie publiczne rozstrzygnięte:
1. „Sporządzenie map do celów prawnych z wykazaniem nieruchomości zajętych pod
niżej wymienione ulice w Wołominie: w Wołominie: Batorego, Głowackiego, Kleeberga,
Waryńskiego,  Złotą,  Żółkiewskiego,  Błońską,  Laskową,  Nowa  Wieś,  Gdyńską,
Leszczyńską,  Topolową,  Lipiny B i Mickiewicza, w Zagościńcu: Kolejową  i  Mokrą,  w
Lipinkach:  Kwiatową  i  Wiśniową,  w  Nowych  Lipinach:Batalionów  Chłopskich,  przy
założeniu 180 działek ewidencyjnych do podziału” .

2. „Sporządzenie map do celów prawnych z wykazaniem nieruchomości  zajętych pod
niżej  wymienione  ulice  w  Wołominie:  6  Września,  Boczną,  Broniewskiego,
Daszyńskiego,  Długą,  Kościelną,  Lipińską,  Mariańską,  Matejki,  Miłą,  Nowowiejską,
Oleńki,  Partyzantów,  Polną,  Poniatowskiego,  Powstańców,  Prądzyńskiego,
Przyjacielską, Sikorskiego, Zakładową, przy założeniu 200 działek ewidencyjnych do
podziału” 

3. „Sporządzenie map do celów prawnych z wykazaniem nieruchomości  zajętych pod
niżej wymienione ulice: w Wołominie: Andersa, Batalionu Parasol, Batalionu Zośka,
Kazimierzowską, Kiejstuta, Kresową, Legionów, Lipiny Kąty, Moniuszki, Sienkiewicza,
Skrzetuskiego,  Szarych  Szeregów,  Traugutta,  Wołomińską,  Zagłoby,  Zieloną,  w
Duczkach:  Grabowską,  Lipową,  Myśliwską,  Ogrodową,  Poprzeczną,  Przytorową,
Sosnową,  Szkolną,  do  działki  nr  347  w  obr.02  przy  założeniu  250  działek
ewidencyjnych  do podziału

4. „Konserwacja urządzeń wodnych na terenie gminy Wołomin” -   rozstrzygnięte 08.
05. 2006 r. 

5.   „Budowa  instalacji  odgazowania  składowiska  odpadów  komunalnych  wraz  z
instalacją do produkcji energii elektrycznej w m. Lipiny Stare gm. Wołomin” 

6. „wykonanie  dokumentacji  projektowo-kosztorysowej  dla  potrzeb  realizacji  zadania
inwestycyjnego pt. „Remont przedszkola nr 5 przy ul. Broniewskiego” 

7. „wykonanie  dokumentacji  projektowo-kosztorysowej  dla  potrzeb  realizacji  zadania
inwestycyjnego pt. „Remont obiektu przy ulicy Wileńskiej 32”

    SPOTKANIA, SEMINARIA, KONFERENCJE:
• 12.05 – spotkanie z  Zarządem Kolei Mazowieckich 
• 16.05 – Jubileusz 80-lecia WITU w  Zielonce;
• 17.05 – Zwyczajne Zgromadzenie Wspólników Spółki ZEC Sp. z o. o. w Wołominie;
• 23.05 - Zwyczajne Zgromadzenie Wspólników Spółki PK Sp. z o. o. w Wołominie;
• 25.05 -  Zwyczajne  Zgromadzenie  Wspólników  Spółki  PWiK  Sp.  z  o.  o.  w
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Wołominie;
W trakcie zgromadzeń wspólników spółek Gminnych odbyło sie przyjecie bilansów. Stan
tych bilansów jest zadawalajacy. Wiekszość z tych zakładów wykazała zyski w 2005 roku 
Zakład Energetyki Cieplnej wypracował  zysk na poziomie 191 tys. zł.  Przedsiębiorstwo
Komunalne wypracowało zysk na poziomie 31 tys zł.   Przedsiębiorstwo wodociągów i
Kanalizacji  wykazało  stratę  na  poziomie  157  tys.  zł.   Wypracowane  środki  zostały
przekazane  na  zwiększenie  funduszu  zapasowego  ,  bądź  zostały  przekazane  na
uzupełnienie  wyników  finansowych  z  lat  ubiegłych..  Burmistrz  poinformował  Radę,  że
sposób zarządzania Spółkami Gminy został oceniony przez  biegłego badającego finanse
tych przedsiębiorstw.  Ocena tego czynnika zewnętrznego była bardzo pozytywna . 
Burmistrz  przypomniał,  że  PWiK  w  ubiegłym  roku  zainwestowała  ponad  4  mln  zł  w
inwestycje .
– 27.05 – Spartakiada osób niepełnosprawnych
– ważnym wydarzeniem  na terenie gminy były także konkursy na dyrektorów  szkół.

Odbyły  sie  one  w  dniu  23  maja.  2005.  Konkurs  na  stanowisko  dyrektora  Szkoły
Podstawowej  w  Starym  Grabiu   został  rozstrzygnięty  i  w  wyniku  postępowania
konkursowego  komisja  wyłoniła  kandydata  na  to  stanowisko.  Kandydatem  na  to
stanowisko  jest  Pani  Hanna  Śniadała.  Konkurs  na  stanowisko  dyrektora  Szkoły
Podstawowej  w  Zagościńcu  również  został  rozstrzygnięty.  W wyniku  postępowania
konkursowego została wyłoniona kandydatura Pani  Jolanty Rasińskiej.   Konkurs na
stanowisko dyrektora Zespołu szkół Nr 5 w Wołominie został również rozstrzygnięty W
wyniku postępowania konkursowego kandydatem na  stanowisko  dyrektora jest Pan
Robert Ludwiniak.  Konkurs na dyrektora Zespołu szkół Nr 4 w Wołominie także został
rozstrzygnięty. W wyniku postępowania konkursowego została wyłoniona kandydatura
na dyrektora zespołu  w osobie Pani  Małgorzaty Posmyk.   Konkurs na stanowisko
dyrektora Zespołu Nr 3 w Wołominie nie został rozstrzygnięty.  Kandydatka startująca
w konkursie nie została dopuszczona do postępowania konkursowego ze względów
formalnych. 

W okresie sprawozdawczym Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:
• Nr 81/06 z 28.04 2006 roku w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2006

rok;
• Nr 82/06 z 5.05 2006 roku w sprawie powołania komisji przetargowej – wykonanie

gruntowej konserwacji i umocnień cieku Czarna Struga we wsi Leśniakowizna 
• Nr 83/06  z 8.05 2006 roku w sprawie powołania Dyrektora Muzeum- funkcje tę

powierzono Pani Marzenie Kubacz
• Nr 84/06 z 11.05 2006 roku w sprawie powołania komisji przetargowej – budowa

instalacji odgazowania składowiska odpadów komunalnych;
• Nr 85/06 z 11/05. 2006 roku w sprawie przeniesienia oddziałów z Przedszkola Nr 5

do Przedszkola  Nr  2,  6  i  10 w Wołominie  w związku z  planowanym remontem
budynku;

• Nr 86/06 z  12 maja 2006 roku w sprawie podziału kosztów utrzymania budynku
oświatowego  przy  ulicy  Kazimierza  Wielkiego1  pomiędzy  poszczególnych
użytkowników tj. Zespół Szkół Nr 3 w Wołominie a przedszkole Nr 6 w Wołominie;

• Nr 87/06 z 12.05 2006 roku w sprawie aktualizacji zasad funkcjonowania audytu
wewnętrznego w jednostkach organizacyjnych Urzędu podległych i nadzorowanych
przez Burmistrza Wołomina;

• Nr  88/06  z  15.05  2006  roku  w  sprawie  powołania  komisji  do  przeprowadzenia
postępowania  konkursowego  na  stanowisko  dyrektora  Zespołu  Szkół  Nr  3  w
Wołominie i wyznaczenia jej przewodniczącego;

• Nr  89/06  z  15.05  2006  roku  w  sprawie  powołania  komisji  do  przeprowadzenia
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postępowania  konkursowego  na  stanowisko  dyrektora  Zespołu  Szkół  Nr  4  w
Wołominie i wyznaczenia jej przewodniczącego;

• Nr  90/06  z  15.05  2006  roku  w  sprawie  powołania  komisji  do  przeprowadzenia
postępowania  konkursowego  na  stanowisko  dyrektora  Zespołu  Szkół  Nr  5  w
Wołominie i wyznaczenia jej przewodniczącego;

• Nr  91/06  z  15.05  2006  roku  w  sprawie  powołania  komisji  do  przeprowadzenia
postępowania  konkursowego  na  stanowisko  dyrektora  Szkoły  Podstawowej  w
Starym Grabiu  i wyznaczenia jej przewodniczącego;

• Nr  92/06  z  15.05  2006  roku  w  sprawie  powołania  komisji  do  przeprowadzenia
postępowania  konkursowego  na  stanowisko  dyrektora  Szkoły  Podstawowej  w
Zagościńcu   i wyznaczenia jej przewodniczącego;

• Nr 93 i 94/06  z 17.05 2006 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na
2006 rok;

• Nr  95/06 z  24.05  2006  roku  w  sprawie  powołania  komisji  przetargowej  –
konserwacja, uzupełnianie i naprawy tablic z nazwami ulic, tablic informacyjnych i
urzędowych oraz drogowskazów informacyjnych;

Henryka Zabik – radna
W związku z tym, ze Burmistrz poinformował, ze zostały rozstrzygnięte trzy przetargi na
sporządzenie map do celów prawnych, poprosiła o podanie kwot  tych robót. 

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina
Zaznaczając,  że  w  rozstrzygniętych  przetargach  nie  może  być  mowy  o  analogi  do
przetargu o którym była mowa wcześniej.  A radni musza mieć  świadomość,  że obszar
opracowania jest zupełnie inny, powiedział że:
Dla pierwszego obszaru cena wynosi 61 488 zł, dla drugiego obszaru 84 912 zł, a dla
obszaru trzeciego 144 875 zł. 

Krzysztof Gawkowski – radny
Wracając do interpelacji  radnej Henryki Żabik, prosił o ustosunkowanie się Burmistrza do
tego co zostało tam poruszone.  Zapytał,  dlaczego na poprzedniej  sesji   Burmistrz  nie
poinformował  radnych  o  wynikach  kontroli  Urzędu  zamówień  Publicznych,  jeżeli  jest
prawdą, ze protokół ten wpłynął do Urzędu 7 kwietnia 2006 roku. 
W protokole sesji  nadzwyczajnej w listopadzie ub roku, gdy była mowa o przetargu na
mapy  do  celów  prawnych  pod  ulice,  Burmistrz  obiecywał,  że  po  wpłynięciu  takiego
protokołu z Urzędu Zamówień Publicznych , na co zwracali uwagę radni, którzy zabierali
wtedy głos, wyniki tej kontroli zostaną przedstawione radzie. 

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina
Obiecał,  ze sprawdzi  terminy wpływu pism  i  przedstawi  to  w terminie późniejszym w
odpowiedzi  na  interpelacje  radnej  Henryki  Żabik..  Treść  tego  protokołu  została
opublikowana w prasie lokalnej, w związku z czym nie robi sie z tego żadnej tajemnicy. 

Henryka Zabik – radna
tłumaczenie Burmistrza nazwała pomyłką. Jej zdaniem  radni nie powinni dowiadywać się
z  prasy  o  wynikach  kontroli,  tym  bardziej,  ze  Burmistrz  zobowiązał  sie  na  sesji  w
listopadzie  ,iż  o  wynikach  kontroli  poinformuje  on  Radę.  Jednak  nawet  w  informacji
bieżącej ze swojej pracy takiej informacji nie zawarł.
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Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina
Odniesie sie do złożonych interpelacji. 

Krzysztof Gawkowski – radny
Prosił  o  więcej  informacji  na  temat  konkursu  na  dyrektora  ZS  Nr  3  który  nie  został
rozstrzygnięty.   Prosił  o podanie przyczyn dlaczego konkurs nie został  rozstrzygnięty  i
jakie będą tego następstwa. 

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Wyjaśnił,  ze  nie  rozstrzygniecie  konkursy  jest  równoznaczne  z  zakończeniem
postępowania  konkursowego.   Obecnie  trwa  analiza  formalna  -prawna  kroków  jakie
zostaną podjęte.  O podjętych decyzjach rada zostanie poinformowana przez Burmistrza. 

Pkt 9
Ustalenie składu osobowego Komisji Rewizyjnej – podjecie uchwały

Zygmunt  Nieznanski – Przewodniczący Rady Miejskiej
Przypomniał, że od 3 kolejnych sesji, po powstaniu Klubu radnych SKW temat wraca na
sesji. Rada nie przyjęła  do Komisji Rewizyjnej kandydata tego klubu w osobie radnego
Marka  Stroczkowskiego.   Następnie  trzech  radnych  zrezygnowało  z  pracy  w  Komisji
Rewizyjnej.  Te  rezygnacje  Rada  przyjęła.  Na  poprzedniej  sesji  również  był  ten  punkt
-uzupełnienie składu osobowego Komisji Rewizyjnej . Jednak na wniosek radnego  Marka
Górskiego ten punkt został zdjęty z porządku obrad. W miedzy czasie wpłynęło kilka pism
w sprawie  Komisji  Rewizyjnej.  Dlatego  przewodniczący  wprowadził  do  porządki  obrad
uzupełnienie  jej  składu.   Radni  otrzymali  projekt  uchwały.  Nastepnie  odczytał  treść
otrzymanych pism w sprawie komisji:
– 08  maja  ,  do  wiadomości  Rady  Miejskiej,  wpłynęło  pismo  Mazowieckiego  Urzędu

wojewódzkiego  ,  które  było  odpowiedzią  na  zapytanie  radnego  Marka  Górskiego.
Odczytana treść pisma stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.

– Komisja  Rewizyjna  poprosiła   o  opinię  prawną  w  związku  z  odczytanym  pismem
wojewody. Prośba została skierowana przez Przewodniczącego do Burmistrza.  Treść
została załączona do protokołu jako załącznik Nr 11

– Komisja Rewizyjna wysłała pismo do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego z prośbą
o ponowne przeanalizowanie  sprawy biorąc pod uwagę zapisy  § 51 i § 78 Statutu
Gminy. Wołomin Treść pisma stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu. 

– Burmistrz udzielił odpowiedzi na skierowane do niego pism.  ( treść stanowi załącznik
Nr 13) Wynika z tego pisma, ze do czasu ostatecznego wyjaśnienia sprawy Komisji
Rewizyjnej  Burmistrz nie będzie jej  udzielał  żądanych informacji,  ani tez nie będzie
wypłacał  diet  za  spotkania  jej  członków.  Do  pisma  była  załączona  kopia  pisma
Burmistrza skierowanego do Wojewody Mazowieckiego ( załącznik Nr 14) oraz opinia
prawna Radcy Prawnego Urzędu Miejskiego. ( zał Nr 15 )

Marek Górski – Radny, Przewodniczący Klubu Radnych SKW
Postawił  wniosek  formalny  do  przegłosowania  przez  radę,  by  skład  osobowy  Komisji
Rewizyjnej  był  dziewięcioosobowy. W skład tej  komisji  weszliby radni,  którzy już  są  jej
członkami oraz następujący radni jako przedstawiciele poszczególnych klubów radnych
działających  w  Radzie  Miejskiej  w  Wołominie:  Ryszarda  Kurek,  Kazimierz  Chudzian,
Zenon witek, Marek Stroczkowski i Marek Górski.
Radny  wnioskował  by  uchwała  była  głosowana  na  wszystkich  kandydatów  razem  –
blokiem 
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Czesław sitarz – radny
Zanim zadał pytanie przytoczył następujące fakty:

1. Komisja  Rewizyjna  w  składzie  czteroosobowym  (  Henryka  Zabik,  Krzysztof
Gawkowski, Czesław Sitarz, Stefan Perzanowski ) w dniu 13 kwietnia 2006 roku
opracowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wołomina za
2005 rok, wniosek następnie został przekazany Regionalnej Izbie Obrachunkowej w
Warszawie.

2. W dniu 24 kwietnia 2006 roku Burmistrz Wołomina Jerzy Mikulski na adres : Pan
Jerzy Urbaniak Prezes regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie złożył do w/w
wniosku Komisji rewizyjnej wyjaśnienia.

3. W dniu 25 kwietnia 2006 roku skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Warszawie podjął uchwałę Nr 153/W/06 w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji
rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wołominie  w  sprawie  udzielenia  absolutorium
Burmistrzowi Wołomina za 2005 rok. 

4. W  dniu  27  kwietnia  2006  roku  Jerzy  Mikulski  -  Burmistrz  Wołomina   na  ręce
Przewodniczącego  Zygmunta  Nieznanskiego  przy  piśmie  znak  B.0114/167/06
przedłożył  wyjaśnienia  odnośnie  opinii  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w
Wołominie

5. W dniu 27 kwietnia 2006 roku Rada Miejska podjęła uchwałę dotyczącą udzielenia
absolutorium  Burmistrzowi  Wołomina  za  2005  rok.  Uchwała  została  podjęta  w
głosowaniu jawnym 12 radnych głosowało za udzieleniem absolutorium 2 radnych
było przeciw udzieleniu absolutorium, 6 radnych wstrzymało się.

6. W  dniu  13  kwietnia  2006  roku  radny  Marek  Górski  –  przewodniczący  Klubu
Radnych  SKW  wystąpił  do  Wojewody  Mazowieckiego  z  zapytaniem  czy
czteroosobowy skład Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Wołominie  dokonując
działań kontrolnych działa zgodnie z prawem .

7. Mazowiecki Urząd Wojewódzki Wydział Prawny i Nadzoru w Warszawie pismem z
dnia 27 kwietnia 2006 roku informuje  Pana Marka Górskiego o czynnościach, które
Rada Miejska winna podjąć  oraz o tym, że niepodjęcie tych czynności  cytat „w
przeciwnym bowiem  razie Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej  w Wołominie pracuje
w składzie niezgodnym z tym, który przewidują obowiązujące na terenie działania
Rady przepisy prawa” ( koniec cytatu )

8. W  dniu  12  maja  2006  roku  Komisja  Reweizyjna  w  składzie  czteroosobowym
wystąpiła do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego Wydział Prawny i Nadzoru z
pismem wyjaśniającym w oparciu o które przepisy Statutu Gminy Wołomin Komisja
rewizyjna pracuje.

9. W dniu 19 maja 2006 roku Radca Prawny Urzędu  Krystyna Michałowska na ręce
Burmistrza złozyła opinie prawną w sprawie działania Komisji rewizyjnej. Z opinii tej
wynika,  że  działania  Komisji  Rewizyjnej  są  niezgodne  z  prawem.  Spotkania
członków  komisji  (  w  czteroosobowym  składzie)  okresla  pani  mecenas  jako
spotkania nieformalne niektórych radnych Rady Miejskiej w Wołominie.

A zatem  w  świetle  przedłożonych  faktów  radny  Czesław  Sitarz  zadał  pytanie  Radzie
Miejskiej,  Burmistrzowi Wołomina i  Radcy Prawnemu: Czy uchwała z dnia 27 kwietnia
2006 roku dotycząca udzielenia absolutorium dla Burmistrza Wołomina za 2005 rok jest
prawomocna i czy faktycznie Pan Burmistrz uzyskał absolutorium ? 
Zgodnie z art. 18A ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, mówi:
„ komisja Rewizyjna opiniuje wykonanie budżetu gminy i występuje z wnioskiem  do rady
gminy w sprawie udzielenia lub nie udzielenia absolutorium wójtowi. Wniosek w sprawie
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absolutorium podlega zaopiniowaniu przez Regionalną Izbę Obrachunkową”. 
Wniosek z dnia 13 kwietnia 2006 roku Komisji Rewizyjnej w czteroosobowym składzie w
świetle  opinii  Wydziału  prawnego  i  Nadzoru  Mazowieckiego  Urzędu  Wojewódzkiego  i
opinii Radcy Prawnego Krystyny Michałowskiej z dnia 19 maja 2006 roku jest niezgodny z
prawem 

Krzysztof Gawkowski – radny
W związku z wystąpieniem radnego Marka Górskiego i  zgłoszeniem 9 osób do składu
komisji Rewizyjnej  poprosił o przerwę w obradach by radni mogli sie zastanowić.

Henryka Żabik – radna
Poprosiła o Burmistrza o opinie prawną czy można głosować na wszystkich kandydatów
do komisji razem – blokiem.
                                                               Na sesję przybył radny Andrzej Lipa godz. 12.50
Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina
Poinformował, ze nie mogą radni na ten temat uzyskać opinii prawnej, gdyż Radca Prawny
urzędu jest nieobecna, gdyż  uczestniczy w rozprawie w sądzie. Będzie dopiero o godz.
14.00

Przewodniczący obrad  poddał pod głosowanie wniosek o 10 minut przerwy w obradach. 

Za wnioskiem było 11 radnych, przeciw -9 radnych, wstrz. - 2 radnych

Po przerwie  głos zabrał Zygmunt Nieznanski – Przewodniczący Rady
Uważał, że nie można głosować  blokiem na 9 osób bo w składzie komisji jest już 4 osoby,
tylko  na  5  osób.   Dopiero  później   będzie  głosowana  cała  uchwała  ze  składem
diewięcioosobowym. Jeżeli w komisji  ma być  dziewięć  osób to potrzeba jeszcze pięciu
radnych a nie dziewięciu. 

Krzysztof Gawkowski – radny
W związku z wnioskiem radnego Marka Górskiego w sprawie ustalenia składu komisji,
złożył wniosek formalny  o rozdzielenie głosowania w sprawie ustalenia składu komisji  od
powołania do komisji poszczególnych członków. . Oznaczało to, ze radny chciał aby Rada
głosowała odrębnie ilość osób w komisji  a w odrębnym głosowaniu Rada głosowałaby na
osoby,  które  maja  być  do  komisji  powołane   Wniosek  ten  radny  uzupełnił  wnioskiem
formalnym, by komisja składała sie z siedmiu osób.  

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady
uważał, ze to czy wniosek radnego Krzysztofa Gawkowskiego jest wnioskiem dalej idącym
czy  też  nie  ,  to  trudno  jest  rozstrzygnąć.  Nie  chciał  tego  rozstrzygać.   Jest  wniosek
zgłoszony przez radnego Marka Górskiego a drugi wniosek jest zgłoszony przez radnego
Krzysztofa  Gawkowskiego.  Przewodniczący  postanowił  poddać  pod  głosowanie  w
pierwszej kolejności wniosek radnego Marka Górskiego . Jeżeli nie uzyska on akceptacji
to podda pod głosowanie wniosek radnego Krzysztofa Gawkowskiego.  Najpierw będzie
głosowanie  nad tym czy w komisji  ma być  dziewięć  osób i  głosowanie  nad  pięcioma
osobami do uzupełnienia składu. Później po przegłosowaniu wniosku całą treść uchwały
Przewodniczący podda pod głosowanie.  
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Przewodniczący  Rady  Zygmunt  Nieznański  zapytał   radnych  kto  jest  za  wnioskiem
radnego Marka Górskiego by w składzie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  było 9 osób ?

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym za – 11 osób, przeciw -10 osób, wstrz. -0

Zygmunt Nieznanski – Przewodniczący Rady '
Powiedział,  ze  nastopnym głosowaniem będzie  głosowanie  nad  uzupełnieniem składu
Komisji Rewizyjnej o pięć osób. Głosowanie odbędzie się jedno ( blokiem ) nad wszystkimi
osobami  razem..  Do  składu  komisji  zostały  zaproponowane  następujące  kandydatury
radnych:
– Zenon Witek reprezentujący Klub Radnych „Niezależnych”
– Kazimierz Chudzian – reprezentujący Klub Radnych „Niezależnych”
– Ryszarda Kurek jako przedstawicielka Klubu Radnych Ligi Polskich Rodzin
– Marek Stroczkowski jako przedstawiciel Klubu Radnych SKW
– Marek Górski jako przedstawiciel Klubu Radnych SKW

Za wprowadzeniem do składu Komisji  Rewizyjnej  wymienionych radnych głosowało 11
osób, przeciw głosowało 10 osób, wsztrz. -0.

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady
W  związku  z  wynikami  odbytych  głosowań  skład  Komisji  Rewizyjnej  jest
dziewięcioosobowy i są to radni: ( zgodnie z treścia wniosku radnego Marka Górskiego )
Henryka Żabik,  Stefan Perzanowski, Czesław Sitarz, Krzysztof Gawkowski, Zenon Witek,
Kazimierz Chudzian, Ryszarda Kurek, Marek Stroczkowski, Marek Górski  

Uchwała Nr  XLIV-63/2006  w sprawie  ustalenia  składu osobowego Komisji  Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Wołominie;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 12 głosów, przeciw -9 głosów, wstrz. 0

Pkt 10
Podjęcie uchwał

Uchwała Nr XLIV-64/2006 w sprawie publicznego Gimnazjum w Czarnej;

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Andrzej  Gorczyński  –  Dyrektor  Zespołu
Ekonomiczno – Administracyjneho szkół i Przedszkoli. Treść uzasadnienia załączona jest
do  oryginału  uchwały.  Opinia  Kuratora  co  do  utworzenia  Gimnazjum  w  Czarnej  jest
pozytywna. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji
Samorządu i Zadań Własnych Gminy..

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XLIV-65/2006  w sprawie  zmian  w  planie  sieci  publicznych  gimnazjów
prowadzonych przez Gminę Wołomin;

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Andrzej  Gorczyński  –  Dyrektor  Zespołu
Ekonomiczno – Administracyjneho szkół i Przedszkoli. Treść uzasadnienia załączona jest
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do  oryginału  uchwały.  Opinia  Kuratora  co  do  utworzenia  Gimnazjum  w  Czarnej  jest
pozytywna. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji
Samorządu i Zadań Własnych Gminy..

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XLIV-66/2006 w sprawie zmiany obwodu publicznego Gimnazjum Nr  1 w
Wołominie;

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Andrzej  Gorczyński  –  Dyrektor  Zespołu
Ekonomiczno – Administracyjneho szkół i Przedszkoli. Treść uzasadnienia załączona jest
do  oryginału  uchwały.  Opinia  Kuratora  co  do  utworzenia  Gimnazjum  w  Czarnej  jest
pozytywna. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji
Samorządu i Zadań Własnych Gminy..

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XLIV-67/2006  w sprawie  zamiaru  połączenia  w  Zespół  Szkół  w  Czarnej
szkoły podstawowej i gimnazjum;

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Andrzej  Gorczyński  –  Dyrektor  Zespołu
Ekonomiczno – Administracyjneho szkół i Przedszkoli. Treść uzasadnienia załączona jest
do  oryginału  uchwały.  Opinia  Kuratora  co  do  utworzenia  Gimnazjum  w  Czarnej  jest
pozytywna. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji
Samorządu i Zadań Własnych Gminy..

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XLIV-68/2006 w sprawie nadania imienia Przedszkolu Nr 6 w Wołominie;

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Andrzej  Gorczyński  –  Dyrektor  Zespołu
Ekonomiczno – Administracyjneho szkół i Przedszkoli. Treść uzasadnienia załączona jest
do oryginału uchwały.  

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji
Samorządu i Zadań Własnych Gminy..

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XLIV-69/2006 w sprawie nadania imienia Przedszkolu Nr 2 w Wołominie;

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Andrzej  Gorczyński  –  Dyrektor  Zespołu
Ekonomiczno – Administracyjneho szkół i Przedszkoli. Treść uzasadnienia załączona jest
do oryginału uchwały.  
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Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji
Samorządu i Zadań Własnych Gminy..

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XLIV-70/2006 w sprawie wprowadzenia aneksu do regulaminu przyznawania
i  przekazywania  stypendiów na  wyrównywanie  szans  edukacyjnych  dla  uczniów szkół
ponadgimnazjalnych , w roku szkolnym 2005/2006;

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Andrzej  Gorczyński  –  Dyrektor  Zespołu
Ekonomiczno – Administracyjneho szkół i Przedszkoli. Treść uzasadnienia załączona jest
do oryginału uchwały.  

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji
Samorządu i Zadań Własnych Gminy..

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XLIV-71/2006 w sprawie nabycia nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza
Wołomina . Treść uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XLIV-72/2006 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza
Wołomina . Treść uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XLIV-73/2006 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza
Wołomina . Treść uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
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Uchwała Nr XLIV-74/2006 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza
Wołomina . Treść uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XLIV-75/2006  w sprawie  likwidacji  Ośrodka  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
problemów Alkoholowych w Wołominie;

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Jerzy  Mikulski  -  Burmistrz  Wołomina  .
Likwidacja Odrodka jest dokonywana w związku ze zmianami zakresu zadań nałożonych
na ten Ośrodek w zakresie  walki z narkomanią i utworzeniem , w związku z tym Odrodka
Profilaktyki i Terapii Uzależnień – Samodzielnego  Publicznego zakładu opieki Zdrowotnej
w Wołominie.  Treść uzasadnienia załączona jest do oryginału uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał  pozytywne opinie Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia
oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XLIV-76/2006 w sprawie utworzenia Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień
– Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wołominie;

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Jerzy  Mikulski  -  Burmistrz  Wołomina
.Powiedział, że proponowana uchwała jest konsekwencja poprzednio podjętej uchwały .
Treść uzasadnienia załączona jest do oryginału uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał  pozytywne opinie Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia
oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XLIV-77/2006  w sprawie powołania Rady Społecznej Ośrodka Profilaktyki i
Terapii  Uzależnień  –  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w
Wołominie;

Uzasadnienie  przedstawiła  Jadwiga  Gawkowska.  Kierownik  Odrodka  Profilaktyki  i
Rozwiązywania  Problemów  alkoholowych.  Treść  uzasadnienia  załączona  została  do
oryginału uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał  pozytywne opinie Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia
oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
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Uchwała  Nr  XLIV-78/2006  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2006;

Uzasadnienie  przedstawiła  Jadwiga  Gawkowska.  Kierownik  Odrodka  Profilaktyki  i
Rozwiązywania  Problemów  alkoholowych.  Treść  uzasadnienia  załączona  została  do
oryginału uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał  pozytywne opinie Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia
oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XLIV-79/2006 w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania
Narkomanii na lata  2006-2008;

Uzasadnienie  przedstawiła  Jadwiga  Gawkowska.  Kierownik  Odrodka  Profilaktyki  i
Rozwiązywania  Problemów  alkoholowych.  Treść  uzasadnienia  załączona  została  do
oryginału uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał  pozytywne opinie Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia
oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Prowadzący obrady ogłosił przerwę w obradach do godz. 14. 10
Po przerwie realizowano dalsza część porządku obrad. 

                                                 Sesję opuścili radni: Henryka Zabik i Andrzej Lipa. 

Uchwała  Nr  XLIV-80/2006  w  sprawie  budowy  chodnika  wzdłuż  drogi  powiatowej  na
odcinku od Szkoły Podstawowej w Ossowie w kierunku Leśniakowizny;

Uzasadnienie  przedstawił  Krzysztof  Antczak  -  Zastępca  Burmistrza  Wołomina  .  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  Uchwały  Uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich, Komisji Finansów Gminnych i Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i
Ochrony Środowiska.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  XLIV-81/2006 w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  podpisanie  porozumienia
pomiędzy  Gminą  Wołomin  a  Starostwem  Powiatu  Wołomińskiego,  dot.  wspólnego
przeprowadzenia remontu przejazdu kolejowego w Wołominie;

Uzasadnienie  przedstawił  Krzysztof  Antczak  -  Zastępca  Burmistrza  Wołomina  .  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 
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Projekt  Uchwały  Uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich, Komisji Finansów Gminnych i Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i
Ochrony Środowiska.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XLIV-82/2006 w sprawie podpisania porozumienia ze Starostą Wołomińskim
dot. wspólnej inwestycji – budowa chodnika wzdłuż drogi powiatowej w Leśniakowiźnie na
odcinku od ronda w Majdanie w kierunku Ossowa;

Uzasadnienie  przedstawił  Krzysztof  Antczak  -  Zastępca  Burmistrza  Wołomina  .  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  Uchwały  Uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich, Komisji Finansów Gminnych i Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i
Ochrony Środowiska.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XLIV-83/2006 w sprawie  inwestycji  pn.  „Budowa ogólnodostępnych boisk
sportowych przy Zespole Szkół w Ossowie”;

Uzasadnienie  przedstawił  Krzysztof  Antczak  -  Zastępca  Burmistrza  Wołomina  .  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  Uchwały  Uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich, Komisji Finansów Gminnych i Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i
Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XLIV-84/2006 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie i ustanowienia zabezpieczenia; 

Uzasadnienie  przedstawiła  Anita  Grabowska  Skarbnik  Gminy  Wołomin.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w obecności 19 radnych na sali obrad za- 19 głosów, przeciw -0,
wstrz. -0.

Uchwała Nr XLIV-85/2006 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie i ustanowienia zabezpieczenia; 

Uzasadnienie  przedstawiła  Anita  Grabowska  Skarbnik  Gminy  Wołomin.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 
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Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w obecności 19 radnych na sali obrad za- 19 głosów, przeciw -0,
wstrz. -0.

Uchwała Nr XLIV-86/2006 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie i ustanowienia zabezpieczenia; 

Uzasadnienie  przedstawiła  Anita  Grabowska  Skarbnik  Gminy  Wołomin.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w obecności 19 radnych na sali obrad za- 19 głosów, przeciw -0,
wstrz. -0.

Uchwała Nr XLIV-87/2006 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie i ustanowienia zabezpieczenia;

Uzasadnienie  przedstawiła  Anita  Grabowska  Skarbnik  Gminy  Wołomin.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w obecności 19 radnych na sali obrad za- 19 głosów, przeciw -0,
wstrz. -0.

                                           Salę obrad opuścił radny Marek Górski godz. 14.20

Uchwała Nr XLIV-88/2006 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2006 rok;
( przesłana do RIO )

Uzasadnienie  przedstawiła  Anita  Grabowska  Skarbnik  Gminy  Wołomin.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w obecności 18 radnych na sali obrad za- 17 głosów, przeciw -0,
wstrz. -01 osoba

Uchwała Nr XLIV-89/2006 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2006 rok; 

Uzasadnienie  przedstawiła  Anita  Grabowska  Skarbnik  Gminy  Wołomin.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 
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Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w obecności 18 radnych na sali obrad za- 18 głosów, przeciw -0,
wstrz. -0.

Uchwała Nr XLIV-90/2006 w sprawie zmiany załącznika nr 6 do Uchwały Rady Miejskiej w
Wołominie Nr XXXIX-275/05 z dnia 15 grudnia 2006 roku dot. uchwalenia budżetu Gminy
Wołomin na 2006 rok;  

Uzasadnienie  przedstawiła  Anita  Grabowska  Skarbnik  Gminy  Wołomin.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w obecności 18 radnych na sali obrad za- 18 głosów, przeciw -0,
wstrz. -0.

Uchwała Nr XLIV-91/2006 w sprawie zmiany załącznika nr 7 do Uchwały Rady Miejskiej w
Wołominie Nr XXXIX-275/05 z dnia 15 grudnia 2006 roku dot. uchwalenia budżetu Gminy
Wołomin na 2006 rok;

Uzasadnienie  przedstawiła  Anita  Grabowska  Skarbnik  Gminy  Wołomin.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w obecności 18 radnych na sali obrad za- 18 głosów, przeciw -0,
wstrz. -0.

Uchwała Nr XLIV-92/2006 w sprawie zmiany załączników Nr 8 i Nr 9 do Uchwały Rady
Miejskiej  w Wołominie Nr XXXIX-275/05 z dnia 15 grudnia 2006 roku dot.  uchwalenia
budżetu Gminy Wołomin na 2006 rok.;

Uzasadnienie  przedstawiła  Anita  Grabowska  Skarbnik  Gminy  Wołomin.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w obecności 18 radnych na sali obrad za- 18 głosów, przeciw -0,
wstrz. -0.

Uchwała Nr XLIV-93/2006 w sprawie zmiany załącznika nr 15 do Uchwały Rady Miejskiej
w Wołominie  Nr  XXXIX-275/05 z  dnia  15 grudnia  2006 roku dot.  uchwalenia  budżetu
Gminy Wołomin na 2006 rok.; 
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Uzasadnienie  przedstawiła  Anita  Grabowska  Skarbnik  Gminy  Wołomin.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w obecności 18 radnych na sali obrad za- 18 głosów, przeciw -0,
wstrz. -0.

                                         Na salę obrad powrócił radny Marek Górski  godz. 14.30.

Uchwała  Nr  XLIV-94/2006 w  sprawie  zmian  w  podziale  Gminy  Wołomin  na  okręgi
wyborcze ustalonych Uchwałą rady Miejskiej w Wołominie Nr XXXIX-62/02 z dnia 4 lipca
2002 roku w sprawie utworzenia okręgów wyborczych.

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Marzena Roszkowska – Sekretarz Gminy
Wołomin. Treść uzasadnienia załączona jest do oryginału uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.
Oraz Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 11
Sprawy bieżące i wnioski

Zygmunt Nieznanski – Przewodniczący Rady Miejskiej
poinformował, że kolejna sesja planowana jest na ostatni czwartek czerwca. W miesiącach
lipiec i sierpień  tak jak co roku Rada będzie miała urlop. 

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina
Zaprosił na festyn z okazji Dnia Dziecka na obiektach OSiR w najbliższą sobotę. W dniu
31 maja 2006 roku  na Placu 3 Maja odbędzie się koncert z okazji Dnia Matki.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Zygmunt Nieznański
zamknął XLIV sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu 30 maja 2006 roku o godz. 14.45.
Wszystkie  podjęte  w  trakcie  trwania  sesji  uchwały  są  integralną  częścią  niniejszego
protokołu. 

Protokołowała                                          Sekretarz obrad

Grażyna Płaneta                                       Czesław Sitarz.
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